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Zápis č. 28 (163) z řádného zasedání Akademického senátu 

FIT VUT v Brně konaného dne 3. 5. 2022 

Zasedání se konalo ve 13:00 hodin prezenčně v zasedací místnosti G108.  

Přítomni:  Kočí, Sekanina, Lampa, Kolář, Černocký, Fučík, Smrčka, Ryšavý, M. Jaroš, 

Sedlák, Ondryáš (11) 

Omluveni:  Mišáková, Škorupa (2) 

Hosté:  Hajduk, Dytrych 

Program: 

1. Schválení programu jednání. 

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

3. Návrh č. 6/2022: Dodatek č. 2 k směrnici č. 13/2018: Pravidla o organizaci studia na 

FIT VUT. 

4. Návrh č. 7/2022: Vyplacení odměn z provozního fondu. 

5. Návrh č. 9/2022: Vyplacení prospěchových stipendií v době rozpočtového provizoria 

na FIT VUT v roce 2022. 

6. Návrh č. 8/2022: Jmenování členů Disciplinární komise FIT VUT. 

7. Informace z RVŠ a AS VUT. 

8. Různé. 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda AS FIT dr. Radek Kočí. Na úvod přivítal všechny přítomné členy 

a hosty na prezenčním zasedání AS FIT.  

Ad 1) Schválení programu jednání. 

Dr. Kočí nechal hlasovat o výše uvedeném programu. 

Hlasování: Hlasovalo 11 členů, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

K zápisu č. 27 (162) z řádného zasedání AS FIT konaného dne 22. 3. 2022 nebyly žádné 

připomínky. 
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Ad 3) Návrh č. 6/2022: Dodatek č. 2 k směrnici č. 13/2018: Pravidla o organizaci 

studia na FIT VUT. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh 6/2022: „Dodatek 

č. 2 k směrnici č. 13/2018: Pravidla o organizaci studia na FIT“. Návrh je zveřejněn na 

stránkách AS FIT (https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/). Návrh byl předložen v řádné předkládací 

lhůtě.  

Dr. Kočí předal slovo zástupci předkladatele, panu proděkanovi dr. Dytrychovi, který členům 

senátu prezentoval předložený návrh. Směrnice č. 13/2018 by se tímto dodatkem upravila takto:  

- V čl. 3 odst. 2, čl. 6 odst. 8, 9, 10 a 11 se sousloví „garant předmětu“ mění na 

„koordinátor předmětu“. 

- V čl. 9 odst. 1 se sousloví „garanti předmětů“ mění na „koordinátoři předmětů“ 

- V části čtvrté se doplňuje nový článek 26. 

- Dosavadní článek 26 se přečísluje a nově se označuje jako článek 27. 

- Ostatní ustanovení směrnice č. 13/2018 zůstávají v původním znění beze změny. 

Dr. Kočí požádal předsedu Legislativní komise AS FIT (dále jen LK) doc. Fučíka o stanovisko 

komise. LK tento návrh pečlivě projednala na svém zasedání, o návrhu hlasovala a závěr komise 

je, že dokument nedoporučuje ke schválení kvůli nedostatečnému zdůvodnění.  

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskusi a požádal členy senátu o vyjádření. V rámci diskuze 

proběhla rozsáhlá debata, v které byla nastolena otázka, zda je nutné formálně zavádět další 

osobu (koordinátora) spojenou s vedením předmětu. V případě, že ano, je nutné tuto potřebu 

dostatečně zdůvodnit včetně navrhovaných úprav vnitřních norem FIT. 

Po ukončení diskuze nechal dr. Kočí hlasovat o návrhu na přijetí předloženého Dodatku č. 2 

k směrnici č. 13/2018: Pravidla o organizaci studia na FIT VUT.  

Hlasování: Hlasovalo 11 členů, z toho 0 hlasů pro, 9 hlasů proti a 2 hlasy se zdržely.  

AS FIT nepřijal Dodatek č. 2 k směrnici č. 13/2018: Pravidla o organizaci studia na FIT VUT.  

AS FIT doporučuje vyjasnění otázky nutnosti zavedení dalších osob odpovědných za předmět 

a případné zdůvodnění této potřeby a navrhovaných úprav. 

Předložený dokument je uveden v příloze č. 01 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

Ad 4) Návrh č. 7/2022: Vyplacení odměn z provozního fondu. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh 7/2022: 

„Vyplacení odměn z provozního fondu“. Návrh je zveřejněn na stránkách AS FIT 

(https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/). Návrh byl předložen v řádné předkládací lhůtě.  

Dr. Kočí předal slovo předkladateli, panu tajemníkovi Ing. Hajdukovi, který členům senátu 

zrekapituloval předpoklad čerpání provozního fondu v roce 2022.   

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
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Tento návrh projednala Ekonomická komise AS FIT (dále jen EK) a její předseda doc. Kolář 

sdělil stanovisko komise. EK nemá k předloženému návrhu připomínek a doporučuje jej ke 

schválení.  

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskusi a požádal členy senátu o vyjádření. V rámci diskuze 

nebyly vzneseny připomínky ani další dotazy.  

Dr. Kočí navrhl následující usnesení a nechal o něm hlasovat.  

Návrh usnesení 1 

AS FIT souhlasí s návrhem na vyplacení odměn z provozního fondu ve výši 100 % průměrné 

mzdy.  

Hlasování: Hlasovalo 11 členů, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 02 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

Ad 5) Návrh č. 9/2022: Vyplacení prospěchových stipendií v době rozpočtového 

provizoria na FIT VUT v roce 2022. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh 9/2022: 

„Vyplacení prospěchových stipendií v době rozpočtového provizoria na FIT VUT v roce 

2022“. Návrh je zveřejněn na stránkách AS FIT (https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/) a byl 

předložen v řádné předkládací lhůtě.  

Dr. Kočí předal slovo zástupci předkladatele, panu tajemníkovi Ing. Hajdukovi, který členům 

senátu podal komentář k předloženému návrhu na vyplacení prospěchových stipendií v době 

rozpočtového provizoria ze stipendijního fondu. 

Tento návrh projednala Ekonomická komise AS FIT. Předseda komise doc. Kolář sdělil 

stanovisko EK, jež k návrhu nemá připomínek a doporučuje jej ke schválení.  

Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskusi v rámci, které nebyly vzneseny připomínky ani dotazy.  

Dr. Kočí navrhl následující usnesení a nechal o něm hlasovat.  

Návrh usnesení 2 

AS FIT schvaluje návrh na vyplacení prospěchových stipendií za zimní semestr v době 

rozpočtového provizoria na FIT VUT v roce 2022 ve výši 1.500.112 Kč ze stipendijního fondu. 

Hlasování: Hlasovalo 11 členů, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 03 tohoto zápisu a v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT. 

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
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Ad 6) Návrh č. 82022: Jmenování členů Disciplinární komise FIT VUT. 

Pan děkan prof. Zemčík předložil akademickému senátu k projednání návrh 8/2022: 

„Jmenování členů Disciplinární komise FIT VUT“. Návrh je zveřejněn na stránkách AS FIT 

(https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/) a byl předložen v řádné předkládací lhůtě.  

Podle zákona dává AS FIT předchozí souhlas s jmenováním disciplinární komise fakulty.  

Návrh složení Disciplinární komise FIT VUT je následující: 

Akademičtí pracovníci 

doc. Dr. Ing. Otto Fučík 

prof. Ing. Adam Herout, Ph.D. 

doc. Ing. Ondřej Ryšavý, Ph.D. 

Zástupci studentů 

Bc. Silvia Mišáková (xmisak03), studentka NMSP 

Samuel Olekšák (xoleks00), student BSP 

Jindřich Dítě, (xditej01), student BSP 

Náhradníci 

Ing. Radek Kočí, Ph.D. – za akademické pracovníky 

Julie Gyselová (xgysel00), studentka BSP – za zástupce studentů 

Dr. Kočí otevřel k tomuto tématu diskuzi v rámci, které nebyly vzneseny žádné dotazy ani 

připomínky. Dále navrhl hlasovat o všech navržených členech Disciplinární komise FIT VUT 

v jednom hlasování.  

Dr. Kočí navrhl níže uvedené usnesení a nechal o něm hlasovat.  

Návrh usnesení 3 

AS FIT souhlasí se jmenováním všech navržených členů a náhradníků Disciplinární komise 

FIT VUT. 

Hlasování: Hlasovalo 11 členů, z toho 11 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Projednaný dokument je uložen v agendě AS FIT jako příloha č. 04. 

Ad 7) Informace z jednání Akademického senátu VUT v Brně a informace z Rady VŠ. 

Bližší informace z jednání AS VUT jsou dostupné na webových stránkách senátu zde: 

https://www.vutbr.cz/vut/struktura/as. 

Informace z jednání Rady VŠ jsou dostupné na webových stránkách rady zde: 

http://www.radavs.cz/.  

https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/
https://www.vutbr.cz/vut/struktura/as
http://www.radavs.cz/
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Ad 8) Různé. 

Program a pozvánka na příští řádné zasedání AS FIT bude členům senátu včas rozeslána cestou 

konference fitsenat@fit.vutbr.cz. Termín řádného zasedání je předběžně stanoven na úterý 

24. 5. 2022 ve 13:00 hodin v zasedací místnosti G108. Na programu jsou zatím dva návrhy 

k projednání: Výroční zpráva o hospodaření FIT VUT za rok 2021 a projednání čerpání 

finančních prostředků FIT VUT za rok 2021. 

Termín červnového zasedání AS FIT bude domluven na příštím zasedání senátu.  

Dr. Kočí připomněl, že funkční období současného AS FIT končí v říjnu 2022. Volby do AS 

FIT by mohly proběhnout začátkem října 2022, je třeba jmenovat volební komisi a stanovit 

harmonogram voleb. 

Dr. Kočí poděkoval hostům a členům senátu za účast.  

Usnesení přijatá na zasedání AS FIT č. 28 (163) dne 3. 5. 2022: 

Usnesení 1  

AS FIT souhlasí s návrhem na vyplacení odměn z provozního fondu ve výši 100 % průměrné 

mzdy.  

Usnesení 2  

AS FIT schvaluje návrh na vyplacení prospěchových stipendií v době rozpočtového provizoria 

na FIT VUT v roce 2022 za zimní semestr ve výši 1.500.112 Kč ze stipendijního fondu. 

Usnesení 3  

AS FIT souhlasí se jmenováním všech navržených členů a náhradníků Disciplinární komise 

FIT VUT. 

 

 

Verifikovali:  Ing. Radek Kočí, Ph.D., předseda AS FIT v.r. 

Bc. David Sedlák, předseda Studentské komory AS FIT v.r.  

Zapsala:  Eva Durániková, DiS.    

mailto:senat@fit.vutbr.cz

